
Goedemiddag leden van het bestuur van de NKC, 

 

Op social media las ik dat sommige leden behoefte hebben aan fokkers van o.a. Keeshonden 

van de grote variëteiten. 

 

Ik ben Door de Wolff, Clubfokker binnen de NKC van Keeshonden, wolfsgrijs. 

Sinds mijn geboorte opgegroeid tussen de Keeshonden, wolfsgrijs. Later kwamen hier Kleine 

Keeshonden en Middenslag Keeshonden bij. Sinds 1976 loop ik op shows, met alle 

variëteiten. Nadat ik zelfstandig ging wonen kwam er bij mijn Keeshonden wolfsgrijs een 

Kleine witte Keeshond, Presley, gefokt door Andre van den Nieuwenhof en Elly & Adrie 

Mulders. Presley werd overal succesvol geshowt en was ook een ster op de 

behendigheidsbaan. 

 

Wat kan ik voor de NKC betekenen: 

Heb een HEAO-opleiding Economie en Recht gevolgd. Momenteel werkzaam bij de overheid 

als analist big data.  

Buiten mijn betaalde baan ben ik zeer actief binnen de kynologie: 

In 1980 was is o.a vice voorzitter van KC de Hofstad, één van de oudste Kynologen Clubs 

van Nederland.                                                                                                               

Momenteel ben ik o.a. secretaris van de Pyreneese Herdershonden Club en lid van de 

vereniging Kunogonda. Deze vereniging valt direct onder de Raad van Beheer en wij houden 

ons bezig met de gezondheid van rashonden. 

Tevens oriënteer ik mijzelf heel breed, nationaal en internationaal, naar de mogelijkheden om 

zowel gezondheid, als genetische diversiteit binnen ons ras, zo breed mogelijk uit te zetten. 

Ook ben ik FCI-keurmeester van de Chow Chow en aspirant keurmeester van o.a. de 

Keeshonden (alle variëteiten). Daar wachten wij (met een aantal andere aspirant keurmeesters, 

op een rasexamen. 

Sinds 1997 fok ik zelfstandig Keeshonden wolfsgrijs, op kleinschalige basis, onder de 

Kennelnaam "Venway".  

 

Ik ben erg onder de indruk van de voortvarendheid van het zittende, nieuwe bestuur, om alles 

te regelen voor de leden. 

Mijn motivatie om mijzelf kandidaat te stellen is eigenlijk heel simpel. De kynologie staat erg 

onder druk. Vaak wordt er maar iets geroepen over rassen, waarbij de onderzoeksresultaten 

gebaseerd zijn op mixen en look-a-likes. Het bestuur is hard bezig om een valide 

onderzoekpositie op te zetten, waarbij recht wordt gedaan aan de rassen.  

 
Groeten Door 


